
Frederiksberg, den 17. januar 2008 
 
 
 
 
 
 
Kære medlemmer af Folketingets Trafikudvalg, 
 
 
Det blev den 29. august 2007 oplyst i Berlingske Tidende 
(http://www.berlingske.dk/article/20070829/danmark/108291374/&template=print), at DSB S-
Tog og Banedanmark arbejder på et prioriteret katalog over små tiltag til forbedring af 
regulariteten på S-banen. Dette katalog skal efterfølgende afleveres til Trafikstyrelsen.  
 
I artiklen blev eksempler på tiltag opsummeret i en boks. Man havde allerede på daværende 
tidspunkt et godt indblik i tiltagenes konkrete omfang. 
 
Transportordfører Martin Lidegaard udtalte i forbindelse med artiklens tilblivelse: 
 
»Det kommer bag på mig, at der skulle være den form for flaskehalse på S-togsnettet. Det er 
vi aldrig blevet præsenteret for, men det lyder som noget, vi bør høre om meget hurtigt 

[min fremhævelse]. Hvis vi virkelig kan give S-banen et løft ved hjælp af overkommelige 
investeringer, er det med at komme i gang,« 
 
Der er nu gået hen ved et halvt år, og Trafikstyrelsen oplyser, at de endnu ikke har modtaget 
et sådant katalog fra DSB S-Tog og Banedanmark. 
 
Vil Trafikudvalget drøfte situationen samt sikre, at dette katalog fortsat bliver udarbejdet 
indenfor en overskuelig tidsramme? 
 
Med venlig hilsen, 
 
 
 
Frederik Bjørndal 
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